

Republic of Tajikistan

Tuberculosis Control – Phase V

Construction and equipping of a new building for the TB children department at the National Centre for TB, Pulmonology and Thoracic Surgery (Macheton)
13 May 2022.

NCB: 507538

The Ministry of Health and Social Protection of Population of the Republic of Tajikistan (MoHSPP) has received financing from KfW toward the cost of the “Tuberculosis Control – Phase V” and intends to apply part of the proceeds toward payments under the contract for the new construction of a new building for the TB children department and the reconstruction of the kitchen and laundry facilities at the National Centre for TB, Pulmonology and Thoracic Surgery (Macheton).

The Ministry of Health and Social Protection of Population of the Republic of Tajikistan (MoHSPP) now invites sealed Bids from eligible Bidders for the construction and equipping of a new building for the TB children department at the National Centre for TB, Pulmonology and Thoracic Surgery (Macheton) under the MoHSPP and the TB Children Hospital in Dushanbe under the Vahdat city administration. Kitchen and laundry facilities on the compound of Macheton shall also be reconstructed.

The construction of the proposed new building for the TB children department has a gross floor area of 2,676m² comprising BK Positive Department, MDR TB Positive Department, MDR TB Negative Department, Halls, Stairs, Plant and Installation Rooms and a Patio as well as the new construction of a KitchenBuilding.

Bidding will be conducted by means of the National Competitive Bidding procedure with qualification as specified in the KfW Guidelines for Guidelines for Procurement of Goods, Works and associated Services in Financial Cooperation with Partner Countries (“KfW Guidelines”). Interested eligible Bidders may obtain further information from Ministry of Health

and Social Protection of Population

Head of the Construction Department, Niyazov str, 244,

734025, Dushanbe, Tajikistan

Email: Muhibullo Nodirov Muhibullo-47@mail.ru Project

consultant: Khushbakht Mirzoev mirzoev @mail.ru

The package of tender documents is provided to the interested bidders in electronic format (download link) upon registration on the web page of the Investment Committee.

The link to register is as follows: e-td.investcom.tj

The link to download the electronic version of the tender documents is available upon on-line registration.

Qualification Documents and Bids must be delivered to the address indicated in the clause ITB 22.1 of the bidding documents before **14:00 local Dushanbe time on 27 June 2022**. Late Qualification Documents and Bids will be rejected.

In the first public session, only the Qualification Documents will be opened in the presence of the Bidders’ designated representatives. In the second public session only the Bids of those Bidders who have fulfilled the qualification criteria will be opened All Bids must be accompanied by a Bid Security.

Республика Таджикистан

Проект: Туберкулезный контроль/Борьба с туберкулезом – Фаза V

Строительство/оснащение нового корпуса детского противотуберкулезного отделения в Национальном центре туберкулеза, пульмонологии и торакальной хирургии (Мачитон).

13 мая, 2022 года НКТ: 507538

Министерству здравоохранения и социальной защиты населения Республики Таджикистан было выделено финансирование Немецким Банком Развития (KfW) на покрытие издержек реализации четвертой фазы программы Туберкулезного контроля. Часть средств будет направлено министерством на оплату работ в рамках договора на строительства нового корпуса детского противотуберкулезного отделения, реконструкции кухни и прачечной в Национальном центре туберкулеза, пульмонологии и торакальной хирургии (Мачитон).

Министерство здравоохранения и социальной защиты населения Республики Таджикистан настоящим приглашает всех заинтересованных правомочных участников торгов на подачу закрытых ценовых предложений по строительству и оснащению нового корпуса детского противотуберкулезного отделения в Национальном центре туберкулеза, пульмонологии и торакальной хирургии (Мачитон) при МЗиСЗН РТ, детской туберкулезной больницы в городе Душанбе при исполнительном органе государственной власти города Душанбе. Кухонные и прачечные помещения на территории Мачитона также подлежат реконструкции.

Строительство предполагаемого нового корпуса детского отделения составляет общую площадь в 2 676 кв м, включая отделение с БК положительными пациентами, отделение МЛУ-ТБ положительными пациентами, МЛУ-ТБ негативными пациентами, залы, лестницы, технические установочные помещения, террасу, а также новое строительство кухонного здания.

Конкурсные торги проводятся в соответствии процедурам Национальных конкурсных торгов

с оговорками, приведенными в Руководстве (KfW) по закупкам товаров, работ и сопутствующих услуг в рамках финансового сотрудничества со странами-партнерами (далее по тексту «Руководство KfW»).

Заинтересованные правомочные участники торгов могут заполучить дополнительную информацию в Министерстве здравоохранения и социальной защиты населения РТ Начальника Управлении Капитального Строительство, по адресу г. Душанбе, 734025, ул. Ниязова 244, Республика Таджикистан, электронный адрес Заказчика: Muhibullo_Nodirov_Muhibullo-47@mail.ru

Консультант проекта: Мирзоев Хушбахт mirzoev_@mail.ru

Пакет тендерной документации предоставляется заинтересованным участникам торгов в электронном формате на официальном сайте Комитета по инвестиции РТ по следующей ссылке: (ссылка для скачивания)

Ссылка для регистрации: e-td.investcom.tj

Ссылка для скачивания электронной версии тендерной документации доступна после онлайн регистрации.

Вся документация (соответствующие официальные документы) и ценовые предложения должны быть предоставлены по адресу, указанному в пункте ИТВ 22.1 формы заявления участия в торгах не позднее **14:00 по местному времени 27 июня 2022**. Документы и ценовые предложения, предоставленные в поздний срок, не рассматриваются и подлежат отклонению.

На первом открытом заседании торгов, в присутствии участников и назначенных представителей, будет вскрываться и рассматриваться только квалификационная документация (соответствующие официальные документы). В ходе второго заседания торгов будут вскрываться ценовые предложения участников, которые соответствуют квалификационным критериям.

Все заявки на участие должны сопровождаться тендерной гарантией.